
Styremøte HBF 19.05.2022  

Møte innkalt av: Yngve Tomter 

Type møte: Styremøte 

Møte leder: Bjørn Kristiansen 

Referent: Heidi Nordhaug 

Møtedeltagere: 

Hans Arne Dybsand 

Willy Westeng 

Bjørn Kristiansen 

Heidi Nordhaug 

 

Ikke til stede: Yngve Tomter, Tore Nilsen og Hans Petter Aas. 

 

Følgende saker ble behandlet: 

• Forberedelse til årsmøte 

• Rutine for kameraovervåkning 

• Sak til årsmøte 

• Status pågående saker 
 
 
Årsmøte: 
 
Årmøte avholdes i teltet på Tjuvholmen mandag førstkommende klokken 19.00. Styret fordelte 
oppgaver i forhold til gjennomføringen av dette. 
 
Rutine for kameraovervåkning: 
 
Det er nå skrevet en rutine i forhold til håndtering av overvåkningssystemet. Rutinen ble 
gjennomgått og endelig fastsatt. 
 
Sak til årsmøtet: 
Med bakgrunn i økte utgifter til vakthold i forbindelse med avtalen med Avarn, leie av 
overvåkningssystem, samt betydelig økning i strømutgifter, har styret besluttet å fremme forslag til 
årsmøte om økning av havneavgiften.  
 
Pågående saker: 
 
-Det jobbes med utbedring av bølgebryter.  
-Hamar kommune har ønske om enda en gjestebrygge i Brygga båthavn, det jobbes med å se på    
muligheter til å løse dette.  
-Det er gitt klarsignal til å asfaltere mer av parkeringsplassen på Tjuvholmen. Det jobbes også med en 
deling av arealet, for å ivareta parkering både for bobiler og båtforeningens medlemmer.  
 
 
Styret. 


